



# တရားရုံး မိဒီယာ



## တရားမျှတမှုဆိုတာ တရားရုံးမိဒီယာလိုတယ်။

တရားမျှတမှု၏ အစိတ်အပိုင်းအားလုံးကို မြင်ရန်၊ ကြားရန် လိုအပ်သည်။ ဘယ်လိုအလုပ်လုပ်လဲ။ တရားရုံးတစ်ခုအား ဝါဒဖြန့်ခြင်း၊ ဖျော်ဖြေရေး၊ လူထုဆက်ဆံရေး သို့မဟုတ် မိဒီယာဆက်သွယ်မှုအဖြစ် အသုံးပြုရ။ အစမ်းမိဒီယိုရိုက်ခြင်း မရှိပါ။ သတိထား လုံခြုံရေး ကင်မရာများကို အသုံးပြုထားသည်။ မျက်နှာကို ဖုံးအုပ်ခွင့်မပြုပါ။ **ဒေါ R3**



အစမ်းသုံး မိဒီယာ မိဒီယို ရိုက်ခြင်း မရှိပါ။ အစမ်းသုံးချိန်တွင် မိဒီယာကင်မရာများကို ခွင့်ပြုခြင်းသည် အစမ်းစမ်းသပ်မှုကို ဖျော်ဖြေရေးအဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲစေသည်။ ကင်မရာတွေနဲ့ ရင်ဆိုင်ရတဲ့အခါ Judge, Magistrate, Prosecutor, Defense(ရှေ့နေ၊ ရှေ့နေ)၊ စွပ်စွဲခံရသူများနှင့် သက်သေများသည် ၎င်းတို့၏ ကင်မရာများမပါပါက ၎င်းတို့နှင့် ကွဲပြားသော အပြုအမူများဖြစ်သည်။ လူတွေက သဘာဝအတိုင်း ပြုမူကြမှာ မဟုတ်ဘူး။ မိုင်းခွဲခြင်းအောက်တွင် ခန့်စာကိုယ်ဘာသာစကား၊ မျက်နှာအမူအရာ၊ အသံနေအသံထား၊ ဘာသာစကားအသုံးပြုမှုတို့ကို တူးဖော်ပါ။ လူတွေဟာ သဘာဝမကျတဲ့ ပုံသဏ္ဍာန် တစ်ခုကို ဖန်တီးဖို့ ကွဲပြားစွာ ဝတ်ဆင်ကြလိမ့်မယ်။ တရားရုံးတရားစွဲဆိုမှုများ၏ ခိုင်မာမှုကို ပျက်ပြားစေကာ ၎င်းတို့အား ပြဇာတ်အဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲစေသည်။ မတရားဘူး! လက်မခံဘူး။



## အစမ်းမလုပ်ခင်

တရားခွင်မစတင်မီ မိဒီယာများ၏ သတင်းပေးပို့ခြင်းကို တရားရုံးက ရုံးချိန်းရက်စွဲဖြင့် စွပ်စွဲခံရသူ၏ အမည်ကိုသာ ကန့်သတ်ထားသည်။ တခြားအစီရင်ခံချက်တစ်ခုခု(တရားစွဲဆိုမှု၊ သက်သေအမည်၊ တရားရုံးအရာရှိများ၊ ထင်မြင်ချက်၊ မှတ်ချက်။ ။) တရားရုံးကို မထိမဲ့မြင်ပြုသည်။ **ဒေါ R3'**

## အစမ်းအတွင်း



တရားခွင်အတွင်း မိဒီယာသတင်းပေးပို့ခြင်းကို တားမြစ်ပိတ်ပင်ထားသည်။ မိဒီယာချီးဖောက်မှု တားမြစ်ခြင်းသည် တရားရုံးကို မထိမဲ့မြင်ပြုခြင်းဖြစ်သည်။ **ဒေါ R3'**

## ပြီးနောက် Trial နိဂုံးချုပ်

မိဒီယာကပေးတဲ့ 'အသေးစိတ်စမ်းသပ်မှုအစီရင်ခံစာ' စမ်းသပ်မှုအပြီးတွင် ဘယ်သူက စွပ်စွဲတာလဲ။ (ပုံ၊ လိပ်စာ၊ အလုပ်ရှင်၊ မိဘများ)? စွဲချက်တွေက ဘယ်မှာလဲ။ တရားရုံး တာဝန်ရှိသူများ၊ စီရင်ချက်အကြောင်းပြချက်နှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး၊ လျော်ကြေးငွေများ ရှိပါက မိဒီယာတွေက ထင်မြင်ချက်ပေးသင့်တယ်။

**မှတ်ချက်!** တရားသူကြီး(တရားသူကြီး)မရနိုင်ပါ။(အမြဲ)မည်သည့်အကြောင်းကြောင့်မဆို မီဒီယာမှအသေးစိတ်အစီရင်ခံ တင်ပြခြင်းကို တားမြစ်သည်။(အမျိုးသားလုံခြုံရေး၊ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ၊ အကျင့်ပျက်ခြစားသောဥပဒေ။)။

### အယူခံဝင်

အယူခံဝင်ပြီးသည်နှင့်။အစမ်းခန့်မစမီ၊ အစမ်းခန့်ကာလနှင့် အစမ်းခန့်ပြီးနောက် စည်းမျဉ်းများ အကျုံးဝင်သည်။

### လွတ်လပ်စွာ အစီရင်ခံတင်ပြခြင်းသည် မြင့်မြတ်သည် !

အမိန့်ကို နှိမ်နှင်းခြင်း ဆိုသည်မှာ 'အပြစ်ရှိသူ' ကို ကာကွယ်ခြင်း ဖြစ်သည်။၎င်းတို့ကို ကာကွယ်ခြင်း သည် လူ့အဖွဲ့အစည်းအတွက် ခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ခုဖြစ်သည်။လူ့အဖွဲ့အစည်းသည် 'အပြစ်ရှိသည်' ကို သိပိုင်ခွင့်ရှိသည်။(ပုံ၊ လိပ်စာ၊ အလုပ်ရှင်၊ မိဘများ)'သားကောင်(၄)အသေးစိတ် အယူခံရလဒ်နှင့် ကျိုးကြောင်းဆင်ခြင်ခြင်း။('အသေးစိတ် စမ်းသပ်အစီရင်ခံစာ')၊ငြင်းဆိုတာမျိုး(အယူခံဝင်ပြီးနောက် တရားသူကြီးမှ နှိမ်နှင်းရေးအမိန့်)၊ဤလုပ်ရှားမှု၏ get'sဒေါ်R7'

**မှတ်ချက်!**အသိုက်အဝန်းသည် 'အပြစ်ရှိသူ၏အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိပိုင်ခွင့်ရှိသည်။ အသိုက်အဝန်းအား မကောင်းမှု ရာဇဝတ်မှုတို့မှ ကာကွယ်ရန် ကူညီပေးသည်။အသိုက်အဝန်းသည် ' သားကောင်' ကို သိပိုင်ခွင့်ရှိသည်။(၄)'အသေးစိတ်။ ၎င်းသည် အသိုက်အဝိုင်းတစ်ခုအား အမြင့်ဆုံး အကူအညီပေးနိုင်သည်။

တရားသူကြီး၊ တရားသူကြီးသည် အမှတ်စဉ်ဆေးပြီးနောက် နှိမ်နှင်းရေးအမိန့်ကို ထုတ်၍ အယူခံမှု ကို တရားစီရင်ရေးမှ ဖယ်ရှားသည်။သူတို့ရဲ့ Professional အထောက်အထားတွေကို ပယ်ဖျက် ပြီး တရားစွဲပါတယ်။'ဒေါ်R7'.

**မှတ်ချက်!**မည်သည့်ပြစ်မှုမဆို ပြစ်မှုကျူးလွန်ကြောင်း နှိမ်နှင်းရေးအမိန့်ဖြင့် ကာကွယ်ထားသည်။ (၄)။ဤအမိန့်ကို ထုတ်ပြန်သော တရားသူကြီး၊ တရားသူကြီးသည် အသင်းအဖွဲ့ဖြင့် အပြစ်ရှိသည်။(လူထုကို ခြိမ်းခြောက်မှု)။သူတို့ရဲ့ ပရော်ဖက်ရှင်နယ် အထောက်အထား တွေကို ပယ်ဖျက်ပြီး တရားစွဲတယ်။'ဒေါ်R7'.

မည်သည့်သားကောင်ကိုမဆို နှိမ်နှင်းရေးအမိန့်ဖြင့် အကာအကွယ်ပေးသည်။လိုအပ်သော အကူအညီကို မရပါ။ဤနှိမ်နှင်းရေးအမိန့်ကို ထုတ်ပြန်သော တရားသူကြီး၊ တရားသူကြီးသည် ရပ်ရွာအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးအား တာဝန်ပျက်ကွက်မှုဖြင့် အပြစ်ရှိသည်။ သူတို့ရဲ့ Professional အထောက်အထားတွေကို ပယ်ဖျက်ပြီး တရားစွဲပါတယ်။'ဒေါ်R7'.



တရားမျှတမှုဆိုတာ လူ့အဖွဲ့အစည်းလိုတယ်။

တရားမျှတခြင်းသည် ရပ်ရွာတာဝန်။

တရားမျှတခြင်းသည် အသိုက်အဝန်း မှန်ကန်ပါစေ။



### 1 ဘုရားသခင် ၏ ဘုန်းတော် နှင့် လူသား ၏ ကောင်းကျိုး အတွက်

မီဒီယာအချက်အလက်အားလုံးသည် အဝေးပြေးလမ်းသည် Universe Custodian Guardians မှ ကွန်မြူနတီသတင်း အချက်အလက်ပေးဆောင်သူဖြစ်သည်။